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Referat Skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 18. marts 2025 kl. 18.00-20.00 på Næstved Specialskole 

 
 
Medarbejderrepræsentanter:  

Mette Lauenberg og Thomas Christensen 

 

Forældrevalgte:  

Maria Lunn Behrenthz, Trine Flindt-Larsen, Kim Tore Sem Dambæk  

 

Ledelsen:  

Peter Pedersen og Mette Hugger  

 

Fraværende: suppleant Jette Kristine Hansen 

 

 

Dagsorden Referat 

Sag 48 

Godkendelse af dagsorden -  

a. Valg af mødeleder 

Beslutning 

Godkendt. 

Trine er valgt som mødeleder 

Sag 49 

Budget 2025 - 1 Bilag 

Udkast til rådighedsbudget, 

herunder også klassekasser og 

hjælpemidler – 1 Bilag 

Status på forbrug pr. 28-2-25 

Beslutning 

Budget 2025 gennemgået.  

 

Hjælpemidler:  

Der ønskes en fast ramme for opstart af klasserne i forhold til 

hjælpemidler, hvad er der brug for i klasserne og hvad skal der 

være i et lånedepot. Der ønskes en ”grundpakke” til alle klasser 

med hjælpemidler, materialer, f.eks. time timer. Ledelsen 

udarbejder et forslag til en grundpakke.  

 

Budget 2025 er godkendt, opmærksomhed på, at synliggøre hvad 

madlavningsbudgettet kan bruges til.  

Sag 50 

Timefordelingsplan for skoleåret 

25-26 – 1 Bilag 

Beslutning  

Timefordelings planen er godkendt, og dermed også den nedsatte 

skoledag for vores mellemtrin og udskoling.  

 

Der er kommet en henvendelse fra indskolingen omkring større 

normering i indskolingen, især i 0. klasserne, kunne der evt. være 

en opstart i starten af skoleåret.  

Sag 51 

Logoproces – 1 Bilag 

Beslutning  

Krusedullen bruges når det giver mening.  

Der laves et logo på en linje, og på to linjer, med de fire farver. 

Kim laver et udkast til næste møde.  
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Logo proces - vi har aftalt at en grafiker kommer indover og laver 

fil udkast og der vil være et honorar til det arbejde. Kim formidler 

kontakten ml. skolen og ham.  

Sag 52 

Svømning på Næstved 

Specialskole 

Orientering  

Der arbejdes på, at vi kan tilbyde svømning i Fladså svømmehal. 

Vi forsøger at samle de klasser der svømmer pt. på Nygårdsvej, 

så vi kan tilbyde svømning resten af dette skoleår. 

 

Skolebestyrelsen ønsker at tilbyde alle skolens elever svømning 

som en del af vores skoletilbud, da vores elever ikke kan benytte 

almindelige svømmehal. Derudover har vores elever stor gavn af 

at svømme, både motorisk og sensorisk.   

Sag 53 

Brugen af Facebook 

Beslutning  

Skolebestyrelsen beslutter at Facebook siden lukkes ned.  

Sag 54 

Nyt fra  

Forældre:  

Medarbejdere: 

Ledelse:  

Rettighedsråd:  

Orientering  

Forældre:  

Ingen bemærkninger  

 

Medarbejdere: 

Ingen bemærkninger 

 

Ledelse:  

Stor elevtilgang i kommende skoleår, vi forventer ca. 102-105 

elever 

Vi har afholdt møde omkring vores faciliteter: der bliver skiftet tag 

og vinduer. Legepladsen skal renoveres (den bevilligede pulje til 

legeplads). Etablering af en Sansehave. Renovering af 

toiletforhold. Det undersøges om det er muligt at få automatiske 

døre. Nye lofter i Makerspace lokalet.  

Workshop med Absalon omkring Makerspace/teknologiforståelse 

den 25. marts 2025.  

Der er afsat midler til efteruddannelse.  

 

Rettighedsrådet:  

Der har været afholdt det første møde 
Elevernes idéer: 

• Esport undervisning (mellemtrin og udskoling) 

• Udskoling ønsker sig en legeplads for de store elever i 
skolen. Alm. har et stort område og en sej legeplads. 
Næstvedspeciale skole mangler en god legeplads og 
fodboldbane. 

• Den lille legeplads er ikke så god til mooncars, der er ikke 
nok plads til at køre. Vi kun måske male nogle striber på 
fliserne så kan børnene kan se, hvor de gerne må køre. 
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• Rigtig mange elever snakkede om at parkeringspladsen er 
kaotisk og stresser dem. De drømmer om en skolepatrulje. 

• Eleverne ønsker sig en køkkenhave og mere grønt i 

skolegården. De synes at skolen og hegnet ser lidt trist ud. 

Vi kunne måske pynt lidt med nogle planter og blomster. Vi 

kunne også bygge nogen blomsterkasser, der hænger på 

hegnet.  

• Seksuel politik 

Sag 55 

Punkter til kommende møder 

Beslutning  

Klassestruktur fremadrettet (august møde) 

Logoproces (april møde) 

Personaleomsætningen – hvad kan vi gøre for at holde på 

medarbejdere (april møde) 

Seksualpolitik 

Svømning 

Forældrekurser   

Sag 56 

Eventuelt  

Orientering 

Ingen bemærkninger  

 

 


